
Vil i være venlige at kontakte eksperter, og lægge mindre vægt på skræmme-kampagner som allerede er 

modbevist adskillige gange. 

 

Der er en grund til at diverse Rygestop institutter, kræftbehandlings centre og forskere/læger verden over 

ANBEFALER Dampen.. Selvfølgelig skal der være regulering på det, men som det ser ud nu er I ved at 

servere en industri på et sølvfad til nogle få kæmper, for at slå en verden af små igangsættere ihjel.. For ikke 

at nævne at I skyder sundheden i foden. 

 

og så er begrundelserne for: 

 

• Ingen tanke over 2 ml 

• Ingen flasker over 10ml 

• Mindre udvalg af smage/hardware 

• Højre priser pga. meget dyre tilladelser 

• Den 20. maj 2016 stopper al lovligt salg i DK, da alt udstyr skal godkendes, hvilket tager 6 måneder. 

• Alle de små butikker lukker, da kun de store har råd til godkendelser. 

 

Tåbelige! De helt forkerte områder at regulere på. 

 

Dampen og e-cigaretterne virker, som rygestop og som et langt sundere alternativ til rygning. 

Dampen lod mig kvitte efter 20 års røg, og min mand også som havde røget længere og mere end jeg, vi er 

nu røgfri på andet år, takket være Dampen! 

 

Venlig hilsen  

Ditte Hellemose 
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